

# 立法會 *Legislative Council*

立法會CB(3) 441/13-14號文件

檔 號： CB(3)/M/MR  
電 話： 3919 3300  
日 期： 2014年2月27日  
發文者： 立法會秘書  
受文者： 立法會全體議員

---

## 2014年3月19日的立法會會議

### 根據《立法會(權力及特權)條例》動議的議案

毛孟靜議員將於2014年3月19日的立法會會議上，根據《立法會(權力及特權)條例》動議一項議案。現附上該議案，供議員考慮。立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(梁慶儀代行)

連附件

**2014年3月19日的立法會會議**  
**毛孟靜議員根據《立法會(權力及特權)條例》**  
**動議的議案**

**議案措辭**

本會委任一個專責委員會，調查香港商業廣播有限公司(“商業電台”)主持人李慧玲女士被即時終止合約及香港特別行政區政府涉嫌政治干預商業電台編輯自主；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第 382 章)第 9(2)條行使該條例第 9(1)條所賦予的權力。

**Motion under the**  
**Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance**  
**to be moved by Hon Claudia MO**  
**at the Council meeting of 19 March 2014**

**Wording of the Motion**

That this Council appoints a select committee to inquire into the immediate termination of the contract of Ms LI Wei-ling, a radio host of Hong Kong Commercial Broadcasting Company Limited (“Commercial Radio”), and the alleged political interference by the Hong Kong Special Administrative Region Government with the editorial independence of Commercial Radio; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.